
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders 
van de gemeente Rijswijk 
 
Onderwerp: helihaven Ypenburg 
Datum: 2 december 2014 
 
Geacht college, 
 
De provincie Zuid-Holland heeft recent een kennisgeving ontwerpbeschikking Luchthavenregeling 
gepubliceerd. Een bedrijf dat taxi- en recreatieve vluchten per helikopter wil gaan uitvoeren heeft een 
vergunning aangevraagd voor een helihaven aan de Ypenburgse Spoorlaan in Den Haag ten behoeve 
van 400 landingen en 400 opstijgingen. Gedeputeerde Staten hebben het voornemen de vergunning 
te verlenen. Daarom stellen wij het college de volgende vragen: 
- Is het college op de hoogte van deze ontwerpbeschikking? 
- In hoeverre is het college in overleg met de gemeente Den Haag en de provincie aangaande de 

komst van de helihaven? 
- Zal de komst van een helihaven geluidsoverlast veroorzaken voor Rijswijkers in nabijgelegen 

buurten als Leeuwendaal? En zo ja, kan het college nader specificeren hoe groot deze overlast 
is? 

- Wat zijn de effecten van een helihaven op de luchtkwaliteit in Rijswijk? 
- Op welke wijze zijn/worden bewoners van nabijgelegen buurten geïnformeerd over een eventuele 

helihaven? 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Marieke Alberts 
 


